
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 19/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 730/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση εκτέλεσης του έργου «Πλακόστρωση 
πλατείας-εισόδου Αγ. Αντωνίου» με 
αυτεπιστασία. 

 
       Σήμερα 18 Oκτωβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00, και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης, στις 19 Οκτωβρίου του 
έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-10-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Χιονίδης Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    

10. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 

11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 688/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 689/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 690/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 692/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Η. Σοφιανίδης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 693/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Η. Σοφιανίδης, 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης Γ. Ορφανίδης και οι δημ. πάρεδροι κ.κ. Κ. Μιχαηλίδης, Π. 

Ποταμόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 694/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2004 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 696/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Μ. Σακαλής, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2004 αποχώρησαν οι δημ. 
πάρεδροι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης. 
12) 12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 702/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 708/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 711/2004 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το αυτό 35ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-10-2004 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου τεχνικών  Μαρίας Τσιαμήτρου-Καραχατζή, που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου  11 του  Π.Δ. 171/87 για τα «όργανα 
που αποφασίζουν ή γνωμοδοτούν και ειδικές ρυθμίσεις σε θέματα έργων που 
εκτελούνται από τους ΟΤΑ και άλλες σχετικές διατάξεις» προβλέπεται ότι: 
 «Η εκτέλεση έργων με αυτεπιστασία γίνεται από τον  Δήμαρχο μετά από 
σχετική απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου που λαμβάνεται ύστερα από σύμφωνη 
εισήγηση του Δημάρχου χωρίς να απαιτείται γνωμάτευση της Δ/νουσας ή 
επιβλέπουσας υπηρεσίας». 
 Στον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου για το έτος 2004 
περιλαμβάνεται και το έργο: 
 1. «Πλακόστρωση πλατείας-εισόδου Αγ. Αντωνίου» προϋπολογισμό 
25.000,00€. 
 Παρακαλείτε το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει το έργο με αυτεπιστασία. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Θα ήθελα να ενημερωθώ πότε και πού ακριβώς θα γίνει το 

έργο. 
Δήμαρχος: Στην είσοδο της πλατείας Αγ. Αντωνίου καθώς και ο διάδρομος 

του Αγ. Αντωνίου κι αυτό γιατί το ζητούν πολλοί κάτοικοι της πόλης. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Χαίρομαι κε Δήμαρχε που εισηγηθήκατε το θέμα και δεν το 

δώσατε στην αρμόδια αντιδήμαρχο, γιατί τώρα θα πρέπει εσείς να απαντήσετε σ΄ 
αυτά που θα πω. Είπατε προηγουμένως ότι το ζήτησαν οι κάτοικοι. Το έργο αυτό, απ΄ 
ότι μας είπατε τώρα, φαίνεται ότι έχει ήδη τελειώσει. 

Δήμαρχος: Δεν τελείωσε. 
Κουρουζίδης: Μέσα στον αύλειο χώρο του Αγ. Αντωνίου ήδη έχει 

αποπερατωθεί. 
Δήμαρχος: Δεν ολοκληρώθηκε το έργο. 
Κουρουζίδης: Θυμάστε καλά, όταν είχατε πει στον προηγούμενο Δήμαρχο, 

όταν ξεκίνησε την κατασκευή της Κεντρικής, τέλος Ιουλίου, γιατί ξεκίνησε ένα έργο 
χωρίς να έχει αποφάσεις δημ. συμβουλίου, όπου τυπικά είχατε δίκιο; Δεν κάνετε 
όμως το ίδιο τώρα. Το θέμα αυτό μου δίνει το δικαίωμα να σας πω ότι μιλήσατε στον 
προεκλογικό σας αγώνα για διαφάνεια, νομιμότητα και σεβασμό στη δραχμή του 
πολίτη. Στη διαφάνεια είναι το μεγάλο πρόβλημα. Χωρίς καν να περάσετε από το 
δημ. συμβούλιο κάνετε έργα γιατί σας το ζητάνε οι πολίτες. Απαξιώσατε τη μείζονα 
αντιπολίτευση και απαξιώνετε και τους συναδέλφους της συμπολίτευσης 
λειτουργώντας χωρίς αποφάσεις. Δεν είναι τρόπος λειτουργίας αυτός, δεν είναι 
δημοκρατικός, δεν έχει διαφάνεια. 

Στο δεύτερο θέμα, της νομιμότητας, ποιος σας δίνει το δικαίωμα να κάνετε 
ένα έργο  25.000,00 ευρώ σε ιδιωτικό χώρο; Ποιος νόμος και ποιος κώδικας; 

Τρίτον, σεβασμός στη δραχμή του πολίτη. Εάν από τα έσοδα του Δήμου 
εκτελείτε έργα ή οτιδήποτε για κάποιους πολίτες που έρχονται και σας βρίσκουν, 
αυτό δεν είναι σεβασμός για τους υπόλοιπους. Επειδή αυτή η απόφαση και τυπικά και 
θεσμικά είναι παράνομη, θα επιστήσω την προσοχή και των συναδέλφων της 
συμπολίτευσης να μην το ψηφίσουν γιατί πέρα από το άρθρο 18 θα κάνω προσωπικά 
αγωγή για να πληρωθεί από αυτούς που θα ψηφίσουν αυτό το συγκεκριμένο έργο, 
αυτή τη συγκεκριμένη δαπάνη. Ο Δήμαρχος προτείνει αλλά εμείς που το ψηφίζουμε 
έχουμε και την ευθύνη. 

Πρόεδρος: Διλήμματα τέτοιου τύπου κε Κουρουζίδη δεν πρέπει να μπαίνουν, 
γιατί το Σώμα δεν ψηφίζει και αποφασίζει υπό απειλή και δεν απειλείται κανένας. 
Δεν μπορείτε να εκφοβίσετε κανέναν. 

Πουλασουχίδης: Εγώ κε Πρόεδρε πήρα τον λόγο για να επισημάνω ότι οι 
διαβάσεις δεν κατασκευάζονται ή τοποθετούνται. Σύμφωνα με τη διάταξη που ισχύει 



για τις διαβάσεις, προβλέπει αποστάσεις από τις διασταυρώσεις με αποτέλεσμα στην 
αρχή της διασταύρωσης να υπάρχει μία διάβαση, κάτι που κάνει η Υπηρεσία 
προφανώς για λόγους ευκολίας και να μη μειώνει τις θέσεις στάθμευσης. 
Παρεμβάλλοντας μία διάβαση, την βάζει στην αρχή της διασταύρωσης με 
αποτέλεσμα ο οποιοσδήποτε οδηγός διασχίζει τη διασταύρωση για να περνάει 
απέναντι πέφτει κατευθείαν επάνω στη διάβαση κι όταν δει να περνάει πεζός είναι 
υποχρεωμένος να σταματήσει και να κινδυνεύει να τρακάρει στον κεντρικό δρόμο. 

Αρα λοιπόν επισημαίνω στην Υπηρεσία πρώτον να κατασκευάσει νόμιμα το 
έργο και δεύτερον οι ανοχές να μην είναι που θα δημιουργήσουν προβλήματα που θα 
ευθύνεται ο Δήμος. Γιατί εγώ μπροστά στη διάβαση των πεζών, κι ενόψει πεζού που 
ετοιμάζεται να κατέβει, είμαι υποχρεωμένος να σταματήσω και θα σταματήσω 
ακριβώς στον κόμβο πράγμα που πέρα από παράνομο είναι και παράλογο και με 
υποχρεώνει να σταματήσω στον κόμβο ο Δήμος, που τοποθετεί τη διάβαση στην 
αρχή του δρόμου που είναι μετά από αυτόν. 

Οσον αφορά το θέμα του Αγ. Αντωνίου, δεν μπορώ να καταλάβω κε Δήμαρχε 
εσείς που ήσασταν πάντοτε τυπικός, πώς έχετε σήμερα αυτό το θέμα. Εγινε 
τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος και ενέκρινε το Δημ. Συμβούλιο την 
κατασκευή αυτού του έργου για να αποφασίσουμε την κατασκευή του με 
αυτεπιστασία; Εγινε τροποποίηση του προϋπολογισμού για την πληρωμή αυτού του 
έργου; Σε ποιο τεχνικό πρόγραμμα προβλέπεται, γιατί στο αρχικό σίγουρα δεν 
προβλεπόταν, σε ποια τροποποίηση και ποια είναι η αντίστοιχη τροποποίηση του 
προϋπολογισμού για να ενταχθεί αυτό το έργο, πέρα από όλα τα άλλα προβλήματα 
που έχει ένα έργο όταν μάλιστα κατασκευάζεται σε ιδιοκτησία της εκκλησίας. Αυτά 
που λέει ο κ. Κουρουζίδης  μπορεί να σας φαίνονται λίγο αστεία αλλά ξέρετε πολύ 
καλά πως όταν έρθει η έκθεση του Ελεγκτικού Συμβουλίου θα πει ότι οι δημοτικοί 
σύμβουλοι που το ψήφισαν να το πληρώσουν από την τσέπη τους και εξαιρείται ο κ. 
Δήμαρχος που δεν ψηφίζει. 

Δήμαρχος: Και τα δύο καταρχήν θέματα ήταν της προηγούμενης συνεδρίασης 
και παρέπεσαν. Κακώς και δεν ξέρω πώς και γιατί δεν συζητήθηκαν σ΄ εκείνη τη 
συνεδρίαση. Το ανακάλυψα την προηγούμενη Τετάρτη και είπα να μπουν σ΄ αυτή τη 
συνεδρίαση. Για τον ιδιωτικό χώρο, είναι γνωστό ότι από εκείνον τον δρόμο στην 
πλατεία Αγ. Αντωνίου περνάει όλη η Βέροια. Δύο χρόνια είμαι δήμαρχος και δεν 
ξέρω πόσοι συμπολίτες ήρθαν και μου είπαν για τον συγκεκριμένο δρόμο γιατί 
σκοντάφτουν όλοι οι γέροι με τα μπαστούνια. Οποιος νομίζει ότι μπορεί να απειλεί 
εδώ μέσα συναδέλφους του ότι θα τους κάνει αγωγή για να μην ψηφίσουν, ιδού η 
Ρόδος ιδού και το πήδημα, ας το κάνει. Ετσι κι αλλιώς μαθημένοι είμαστε απ΄ αυτή 
την τακτική. Δεν μας πειράζει να πάμε στο εδώλιο του κατηγορουμένου αρκεί να 
κάνουμε έργα για τους συμπολίτες μας. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Αν ψηφίζατε θα χτυπούσατε ταχυπαλμίες τώρα, αλλά επειδή 

δεν ψηφίζετε δεν το κάνετε. Το δήλωσα ότι είναι ενημέρωση προς τους συναδέλφους 
μου και δεν κάνω απειλές γιατί δεν είναι του χαρακτήρα μου. Το δήλωσα αυτό για να 
ξέρουν οι συνάδελφοι της συμπολίτευσης ότι ο Δήμαρχος δεν τους λέει την αλήθεια 
κι έχουμε και παραδείγματα όπως π.χ. το ρέμα που ψήφισαν, το σινικό τείχος κ.α. 
μέχρι που φτάσατε κε Δήμαρχε να μην πάρετε το δάνειο γιατί είπατε ότι είναι 
παλαιών ετών. 

Πουλασουχίδης: Το ότι διαβαίνουν οι περαστικοί και οι δημότες, αυτό δεν το 
κατέστησε και δημοτικό το χώρο αλλά παραμένει χώρος της εκκλησίας. Και χθες 
λέγαμε εδώ μέσα για το σχολείο ότι δεν είναι αρμοδιότητα του Δήμου αλλά της 
Νομαρχίας, κι εδώ είναι αρμοδιότητα της εκκλησίας γιατί δεν παραπέμπετε τους 
περαστικούς στην εκκλησία γιατί κι εκεί αφήνουν τον οβολό τους και η εκκλησία έχει 
πόρους και μπορεί να το φτιάξει. Δεν απαντήθηκε όμως το επίσης καινοφανές να έχει 
κατασκευαστεί έργο ή να κατασκευάζεται ένα έργο για το οποίο δεν μου είπατε αν 
είναι στο τεχνικό πρόγραμμα, στον προϋπολογισμό, μπήκε με τροποποίηση. Δεν 
έπρεπε να έρθει προηγουμένως εδώ για τη νομιμότητα; 

Δήμαρχος: Το ψηφίσατε γιατί ήταν στο προηγούμενο θέμα στο 31ο, δηλ. την 
τροποποίηση προϋπολογισμού και ήταν μέσα. Όπως σας είπα ότι και τα δύο θέματα 



ήταν στην προηγούμενη συνεδρίαση και δεν μπορώ να καταλάβω γιατί παράπεσαν 
και δεν συζητήθηκαν. 

Πουλασουχίδης: Και ψηφίσαμε εμείς το τεχνικό πρόγραμμα για τον Αγ. 
Αντώνιο; Δεν το αμφισβητώ κε Δήμαρχε αλλά δεν το είδα. 

Δήμαρχος: Εδώ ήταν αλλά με την ταχύτητα που λέμε ότι εγκρίνεται – 
εγκρίνεται πέρασε κι αυτό. Θέλετε να το συζητήσουμε από την αρχή; Νόμιμα – 
παράνομα το ψηφίσατε. Δεν σας πάμε στο δικαστήριο κε Πουλασουχίδη μη φοβάστε. 

Πουλασουχίδης: Δεν θα με πάτε εσείς όπως και κανέναν άλλον συνάδελφο κε 
Δήμαρχε στο δικαστήριο. Θα μας πάει όμως η Επίτροπος. 

Δήμαρχος: Η Επίτροπος ας κάνει τη δουλειά της. 
Πουλασουχίδης: Η Επίτροπος θα κάνει τη δουλειά της και όταν θα βγάλει την 

πράξη καταλογισμού, το ξέρετε πολύ καλά, ότι αυτόν τον καταλογισμό δεν θα τον 
κάνει σε κανέναν Δήμαρχο ή υπάλληλο Υπηρεσίας αλλά στους δημ. συμβούλους. 
Αρα λοιπόν εγώ που είμαι δημ. σύμβουλος κι επειδή μου το είχατε συμβουλέψει από 
την προηγούμενη τετραετία να προσέχω τι ψηφίζω γιατί η Επίτροπος περιμένει, 
νομιμοποιούμαι τώρα να μην το ψηφίσω αλλά να επισημαίνω και στους νέους 
συναδέλφους όπως κάνατε κι εσείς σε μας να προσέχουν γιατί το θέμα καίει. 
Δικαιολογώ λοιπόν την ψήφο μου, δεν μπορώ να αναιρέσω την ψήφο μου από το 
προηγούμενο θέμα, μου την υφάρπαξε ο κ. Πρόεδρος χωρίς να το θέλει και τώρα αν 
ευθυνόμαστε και για εκείνο, ας έχουμε τις συνέπειες. 

Δελαβερίδης: Εγώ θέλω Πρόεδρε να ζητήσεις δημόσια συγνώμη για το πάψε 
που είπες και στη συνέχεια θα πάρω τον λόγο. 

Πρόεδρος: Ζητώ συγνώμη ενώπιον του Σώματος και η συγνώμη ισχύει εδώ 
μέσα φυσικά. 

Δελαβερίδης: Τα θέματα της αυτεπιστασίας δεν ήταν στην ημερήσια διάταξη 
του προηγούμενου Δημ. Συμβουλίου γιατί πήρα αντίγραφα ενώ αυτή τη φορά ήταν. 
Μπορεί εσείς να δώσατε εντολή αλλά δεν τα φέρανε.  

Δήμαρχος: Επαναλαμβάνω και θα το λέω συνέχεια ότι πριν ένα μήνα έδωσα 
εντολή στην υπηρεσία και στην αντιδήμαρχο να είναι θέμα στην προηγούμενη 
συνεδρίαση προκειμένου να κάνουμε τα έργα, γιατί είχε εξαντληθεί η πίστωση και 
δεν μπορούσαμε να κάνουμε άλλες διαγραμμίσεις καθώς και το έργο της πλατείας 
που επίσης είχε εξαντληθεί η πίστωση. Παράπεσαν και δεν μπήκαν. Το ανακάλυψα 
την προηγούμενη Τετάρτη και είπα ότι ξεκινήσαμε το έργο χωρίς να περάσει το θέμα; 
Αλλά στην προηγούμενη συνεδρίαση είχατε αποχωρήσει γι’ αυτό δεν το ξέρετε. Αυτή 
είναι η πάσα αλήθεια, αν θέλετε να κάνετε προσφυγή ή αγωγή κάντε το. 

Πρόεδρος: Επιτέλους να τελειώσουμε αυτή τη διαδικασία. Εάν πείθεστε έχει 
καλώς, αν όχι δεν υπάρχει πρόβλημα. Τριτολογίες. 

Πουλασουχίδης: Τώρα κε Δήμαρχε προκύπτει άλλο θέμα. Η έγκριση ή μη 
εκτέλεσης έργων με αυτεπιστασία, αυτά που συζητάμε τώρα, έχει εισηγητικό με 
ημερομηνία 12 και 14.4. δηλ. μετά το προηγούμενο συμβούλιο. Αρα δεν υπήρχαν 
εισηγητικά και παρέπεσαν. Ενδεχομένως να είπατε βάλτε τα και να μην τα έβαλαν. 

Δήμαρχος: Αυτό λέω κε Πουλασουχίδη. 
Πουλασουχίδης: Στο εισηγητικό που έχω από το 31ο θέμα λέει ότι «σας 

γνωρίζουμε ότι στον προϋπολογισμό και τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2004 
προβλέφθηκε έργο εγκατάστασης αναμεταδότη με κωδικό τάδε και πίστωση τάδε. 
Εγώ έχω δύο εισηγητικά. Βγάλαμε τα δύο και μετά έγιναν 3;  

Πρόεδρος: Καλώς ή κακώς κε Πουλασουχίδη ψηφίσατε το 31ο θέμα. Δεν 
μπορούμε να γυρίσουμε πίσω. Μπορεί το θέμα να μην το προσέξατε.  

Δήμαρχος: Το δεύτερο εισηγητικό δεν έχει δύο τροποποιήσεις; 
Πρόεδρος: Τοποθετηθείτε κε Πουλασουχίδη για να προχωρήσουμε σε 

ψηφοφορία. 
Πουλασουχίδης: Είναι σοβαρό το θέμα, γιατί φαντάζεστε να ψηφίζουμε και 

μετά να βγαίνουν από πίσω άλλα εισηγητικά τα οποία δεν είδαμε; 
Εγώ κε Πρόεδρε στην τριτολογία μου δηλώνω ότι για το θέμα 31 

ενημερώθηκα όταν έθεσα θέμα τροποποίησης προϋπολογισμού και τεχν. 
προγράμματος στον κ. Δήμαρχο, το οποίο θέμα δεν ήταν στον φάκελο μέχρι τη 



Δευτέρα και συνεπώς δεν δεσμεύομαι για οποιοδήποτε θέμα εκ των υστέρων είναι 
στο θέμα 31. 

Κουρουζίδης: Ο χώρος μπροστά στην εκκλησία του Αγ. Αντωνίου, είναι 
ιδιωτικός, είναι της εκκλησίας και δεν νομιμοποιούμαστε για οποιαδήποτε 
παρέμβαση κάνουμε εκεί, ό,τι χρήματα ή έξοδα έχουν γίνει εκεί πριν καν έχουμε 
πάρει απόφαση, γι’ αυτό κι εντόπισα το πρόβλημα. Η απάντησή σας κε Δήμαρχε ότι 
περνάει κόσμος, καλά κάνει και περνάει και να περνάει και περισσότερος. Αρμόδια 
για τη συντήρηση και κατασκευή σ΄ αυτό το χώρο είναι η εκκλησία και σε γενικότερη 
μορφή ο Αγ. Αντώνιος. Εμείς δεν έχουμε δικαίωμα να παρέμβουμε και να κάνουμε 
οποιοδήποτε έργο ακόμη κι αν θέλουμε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση για εκτέλεση του έργου με 
αυτεπιστασία; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-10-2004 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου τεχνικών Μ. 
Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
2.- Την με αριθ. 99/2004 μελέτη του τεχνικού τμήματος Δήμου Βέροιας. 
3.- Ότι με τη σημερινή διάρθρωση του τεχνικού τμήματος μπορεί ο Δήμος Βέροιας 
να εκτελέσει με μικρότερη δαπάνη το παραπάνω έργο. 
4.- Ότι ο Δήμος Βέροιας διαθέτει μηχανικό εξοπλισμό για την εκτέλεση του 
παραπάνω έργου. 
5.- Ότι στο τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2004 περιλαμβάνεται το έργο 
«Πλακόστρωση πλατείας-εισόδου Αγ. Αντωνίου» με προϋπ/σμό € 25.000,00 και 
πίστωση 25.000,00 ευρώ. 
6.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των  άρθρων 58 του Π.Δ. 609/85 «Κατασκευή δημοσίων έργων», 11 
του Π.Δ. 171/87 «Εκτέλεση έργων με αυτεπιστασία» καθώς και του Ν. 1418/84. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την εκτέλεση με αυτεπιστασία του έργου «Πλακόστρωση πλατείας-
εισόδου Αγ. Αντωνίου» του τεχνικού προγράμματος του Δήμου έτους 2004, 
προϋπολογισμού € 25.000,00 και πίστωση € 25.000,00 στον Κ.Α. 70/151.9ξζ. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  730 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  9-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


